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Sted: hos May-Bitt               

Deltagere: Pia, Eva, Jeanette,May-Britt, Tine

Fraværende:  Lona, Linette

Referent: May-Britt

1. Godkendelse af referat – skal underskrives: 

Underskrevne

2. Siden sidst:

Opfølgning på dialogmøde i dec.:
Vi oplevede det som et fint møde, nogle punkter var kommunen mere lydhør overfor end andre, 
men vi følte vi blev hørt. Vi har dog glemt i alt juletravlhed og sygdom at udsende de 2 referater 
fra mødet, disse kommer ud med denne aftens referat.

Status på sygedagpenge:
Der arbejdes videre på sagen.

Manglende tilskud i januar:
Kommunens procedure vedr. lønændringer er ikke tilfredsstillende og vi ønsker dette ændret.
Punktet kommer med på næste dialogmøde.

3. Formand:

Mail om prøveordning med 2 pædagoger på tilsyn:
Der er kommet en mail fra kommunen med besked om at de som prøveordning vil sikre 
uvildighed og ensartethed, hvor de udvælger 4 storordninger, da det kan virke for voldsomt for 5
børns ppo med 2 pædagoger.
Vi synes det er en god ide med 2 tilsynspædagoger, så tilsyn bliver mere ensartet. Vi kan dog 
tænke at 2 år med prøvetid kan virke som lang tid.

Lovforslag om private instituationer:
Vi holder øje med sagens udvikling

4. Kasserer:

Indestående i banken:
85.457,72 kr. pt.i bank
Status på kontingent betalinger:
pt. 83 lille 15 stor 7 nye.
Påfør kontingent skrivelse fornyelse af kontingent via mailfaktura. - pia skriver i drejebog.
Bestilling af nyt dankort:
Der er kommet nyt dankort  - dette skal bruges til dinero og cbb. - dette skrives i drejebog.
Ellegaard og betaling:
Pia retter henvendelse til ellegaard om mulighed for pbs tilslutning.
Kvitteringer:
afleveret.
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5. Politisk:

Landsforening:
Landmøde den 3/3-2024: Eva, May-Britt deltager

6. IT-ansvarlig:

Status på hjemmesiden+ antal medlemmer:
Hjemmesiden fungerer super i år ved kontingentindbetalinger.
Dog har nogle indbetalt kontingent 2 gange ved at oprettet et nyt abb, samtidig med det 
tidligere, dette burde ikke være muligt, så dette skal webfirma kikke på. 

Medlem pt. 154 

Opdateret mailliste + fb grupper:
Eva ordner

7. Arrangementer

Status på  arrangementer og planlægning:
Der arbejdes på højtryk med planlægning af flere arrangementer.
Der bliver afholdt 2 førstehjælp ( opfølgning + alm.)

Årlige fællesdag:
Der laves en skrivelse omkring ny måde for afholdelse fællesdag.

Aften møde med Krifa:
Undersøges

Tema aften om sprog materiale – ideudveksle og fremstilling:
Vi planlægger en aften i marts

Lave undergruppe på gmail til 2024:
May opretter 

8. Nyhedsmail:

Deadline på næste:
Der er pt. Ikke nok stof.

9.  Evt.:

           

 Næste møde: 
Onsdag den 13. Marts 2024 kl. 18


